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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:635 Järnvägsunderhåll

Regeringen beslutade den 12 januari att Trafikverket ska genomföra åtgärder 
för att i egen regi organisera och bedriva verksamhet för leveransuppföljning 
och manuell underhållsbesiktning avseende järnvägsunderhåll. Att Trafikverket 
får ett samlat ansvar för besiktningen är positivt och kommer förhoppningsvis 
att leda till en bättre styrning och planering av järnvägsunderhållet. Men 
regeringen vill även på sikt förstatliga underhållet, trots att Trafikverkets egna 
studier visar att kostnaderna för underhållet blir lägre samtidigt som kvaliteten 
bibehålls när fler aktörer är med och bidrar. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att tillse att kostnaderna inte skenar 
och kvaliteten inte försämras om järnvägsunderhållet förstatligas?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2017-01-13
Besvaras senast
2017-01-25 kl. 12.00


